

Dive into the Magic of the Red Sea! غص في سحر البحر الأحمر!



Join Najoom, our starfish hero, on a once-in-a-lifetime undersea quest!

A mysterious red coral holds a powerful secret...

But it only reveals itself to brave explorers who collect all 7 Sea Friends hidden across Jeddah's most magical malls

انضم إلى "نجوم" الشجاع، في رحلة غوص لا مثيل لها!

مرجانة البحر الأحمر تخفي سرًا عظيمًا...

ولكن هذا السر لا يظهر إلا للمستكشفين الأبطال الذين يجمعون الأصدقاء السبعة المنتشرين في مولات جدة الساحرة!

Instructions & تعليمات Sticker Collecting و تجميع الملصقات

1. Visit the Jeddah Shopping Festival booth and pick up:

✦ Your Adventure Map & The Sticker Collecting Basket

2. At each mall, head to the shops participating in Jeddah Shopping Festival to meet a Red Sea Friend and collect the 7 stickers.

3. If you have trouble finding the stickers, please visit the Jeddah Shopping Festival booth.

4. Once you complete the sticker collecting basket, head to the nearest booth for Jeddah Shopping festival and get your draw participation card and register your information.

١. اقم بزيارة ركن مهرجان جدة للتسوق، واحصل على:

✦ خريطة المغامرة و سلة تجميع الملصقات

٢. في كل مول، توجه إلى المحلات المشاركة في مهرجان جدة للتسوق لتقابل أحد أصدقاء البحر الأحمر لتجمع الملصقات السبع.

٣. في حال واجهت صعوبة في إيجاد الملصقات، راجع ركن مهرجان جدة للتسوق.

٤. بعد الانتهاء من تجميع الملصقات، اقم بزيارتنا في ركن مهرجان جدة للتسوق للحصول على بطاقة مرجانة و تسجيل بيانات التواصل لتؤهلك للدخول في السحب.



بطاقة المشاركة في السحب
Draw Participation Card

Explore 7 Magical Malls | Meet 7 Sea Friends! every sticker brings you closer to unlocking the coral's magic!



جدة بارك
Jeddah Park — طرباني Tarabani



جدة يو ووك
Jeddah U Walk — نجوم Najoom



الأندلس مول
Andalous Mall — الهامور Alhamour



العرب مول
Arab Mall — حريد Hareed



سوق ٧
Souq 7 — شعور Shaour



ذا فيلج مول
The Village — سمكة المهرج Clown Fish



ريدسي مول
Red Sea Mall — ناجل Najel

مرجانة البحر الأحمر

الشروط و الأحكام :



١. يحق لكل مستكشف الحصول على خريطة مغامرة واحد فقط.
٢. لتكون مؤهلاً للسحب على الجوائز يجب جمع كافة ملصقات شخصيات أصدقاء البحر الأحمر السبعة.
٣. اسأل الفريق في الركن الخاص لمهرجان جدة للتسوق عن مرجانة للمشاركة في السحب مباشرة.
٤. تأكد من كتابة اسمك ومعلومات التواصل بشكل واضح في بطاقة السحب.
٥. سيتم اختيار الفائزين بطريقة عشوائية.
٦. الاطفال دون سن 13 يسمح لهم بالمشاركة في حال تواجد شخص بالغ معهم.
٧. أبقى هاتفك بجانبك! سنتواصل مع الفائزين باستخدام الرقم المسجل، و في حال عدم الرد على الاتصال سيتم إعادة السحب.



عيشوا أجواء الحماس!

كل نهاية اسبوع في الأسواق نعلن عن الفائزين و استمتعوا مع العروض الحية ومفاجآت تسعد الكبار والصغار!

Terms and Conditions:

1. One Adventure map per explorer.
2. In order to participate, all 7 stickers characters must be collected.
3. Ask the team at the Jeddah shopping Festival Booth about the coral to participate in the withdraw directly.
4. Make sure to write your name and contact info clearly before submitting your participation card.
5. Winners will be selected randomly.
6. Children under 13 should be accompanied by an adult.
7. Keep your phone nearby, we'll contact the winners using the register number. if their's no response, the prize will go to the next draw.



سلة تجميع الملصقات
Sticker Collecting Basket

